
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V
 

 

Készült: Sülysáp  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő  Testületének  2007.  január  15-én 
megtartott munkaterv szerinti üléséről.

 

 

Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyző, a települési képviselők a mellékelt jelenléti ív szerint, 
illetve a meghívott vendégek és az Ügyvédi Iroda képviselője.

 

 

Horinka  László  polgármester: Köszöntöm  a  képviselő-testület  megjelent  tagjait,  illetve  a 
meghívott vendégeket és a Pénzügyi Csoport Vezetőjét. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, 
azt  megnyitom.  A  mobiltelefonokat  kérem  kikapcsolni,  illetve  néma  üzembe  helyezni. 
Jegyzőkönyvvezetőnek felkérem Kissné Géringer Mártát.

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Cseri Péter képviselő urat javaslom felkérni.

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati  aránnyal Cseri Péter települési képviselőt megválasztotta 
jegyzőkönyv hitelesítőnek. 

 

Horinka László polgármester:   Napirendünk a kiküldött meghívó szerint alakul, részemről egy 
kiegészítéssel,  mégpedig  plusz  napirendi  pontként  szeretném a  szeméttelep  őrzésére  vonatkozó 
napirendet  előterjeszteni.  Kérdezem,  hogy  van-e  még  valakinek  kiegészítése  a  napirenddel 
kapcsolatban?   Kérem, hogy aki egyetért az ülés napirendi pontjaival, az szavazzon.

 

 

Lukács  István: Sajnos  az  OMSB  napirendi  javaslatai  kimaradtak.  Most  mindenki  részére 
kiosztásra került. Kérem ezeket a napirendi pontokat az egyebekhez felvenni. 

 

Katus Norbert:  Ellenbacher Károlytól  kaptunk egy levelet,  amit  szintén kérem, hogy kerüljön 
megtárgyalásra.

 

Horinka László polgármester:   Kérem, hogy a kiegészítésekkel együtt fogadjuk el a napirendi 
pontokat.

 

 



A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

 

 

NAPIRENDI PONTOK:

 

1./        A 2007. évi költségvetés és pénzügyi terv megtárgyalása.

 

            Előadó:           Horinka László polgármester

                                   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

                                   Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke

                                   Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezetője
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2./        A Központi Konyha beszámolója munkájáról

 

            Előadó:           Mészáros Irén, a Központi Konyha vezetője

 

3./        Étkezési dyjak és étkezési hozzájárulás egységes meghatározása, a Gondozási Központban    
alkalmazandó térítési díjak megállapítása, rendeletek megalkotása

 

            Előadó:           Horinka László polgármester 

                                   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

                                   Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezetője

 

4./        E g y e b e k:
            a./        Nyúl János és neje ingatlanvásárlási ügye

 

                        Előadó:           Kecser István, a TFKB elnöke

 

            b./        Nagy Zoltán Vasút u. 122/a. szám alatti lakos panaszos ügye

 

                        Előadó:           Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

 

            c./        Erkel Ferenc utcában közvilágítás bővítésének kérése 

 



                        Előadó:           Kecser István, a TFKB elnöke 

 

            d./        Sírhely és urnahely megváltási díjának meghatározása

 

                        Előadó:           Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

 

            e./        Szennyvíztisztítómű helyével kapcsolatos előterjesztés 

 

                        Előadó:           Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

 

            f./         A településen időszakosan lakók szemétszállítási díjának mértékéről

 

                        Előadó:           Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

 

            g./        Szeméttelep őrzésére érkezett árajánlat megtárgyalása

 

                        Előadó:           Horinka László polgármester 

 

            h./        OKSB előterjesztései

 

                        Előadó:           Lukács István, a bizottság elnöke

 

            i./         Ellenbacher Károly levele

 

                        Előadó:           Katus Norbert, a Wass Albert Művelődési Központ mb. igazgatója
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Horinka  László  polgármester:   A  lejárt  határidejű  határozatokkal  kapcsolatban  nem  került 
kiküldésre írásos anyag, de én 2002-ig átnéztem visszamenőleg és megállapítottam, hogy vannak 
hiányosságok, mint pl. az iskolabusz beindítása vagy a sülyi temető bővítése vagy a Faluszolga Kft.  
költségelemzése a VÍZMŰ-vel kapcsolatban.Mivel sok olyan határozat van, ami már régen lejárt 
kérem az  Ügyrendi  Bizottságot,  hogy valamikor  közösen  nézzük  át  ezeket  a  határozatokat  és 
gondoljuk át,  hogy melyek azok, amelyekkel foglalkoznunk kellene. Majd a következő testületi 
ülésre készülne egy írásos előterjesztés a lejártakról. 

 



A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

1/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

 

Sülysáp Nagyközség Képviselő-testülete felkéri  az Ügyrendi  Bizottság elnökét,  hogy a  februári 
testületi ülésre készítsen előterjesztést a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.

 

 

Határidő:        2007. február 9.

Felelős:          Csanádi Gábor, az Ügyrendi Bizottság elnöke

 

 

 

1./ NAPIRENDI PONT:

A 2007. évi költségvetés és pénzügyi terv megtárgyalása.

 

Horinka  László  polgármester:  A Pénzügyi  Bizottság  tárgyalta  a  költségvetés  kiadási  oldalát 
mégpedig  az  intézmények  által  elkészített  tervező  tábla  segítségével.  Több  pontok  történtek 
módosítások, és mintegy 12 mFt-tal csökkentette az előirányzatot a Bizottság. Az én javaslatomra 
egy  15  %-os  levonás  történt  a  Központi  Konyhánál  az  élelmiszer  nyersanyag  felhasználásra 
vonatkozóan.  Űgy tudom,  hogy már  most  is  megpróbál  a  Konyha  Vezetője  olcsóbb  helyekről 
beszerezni nyersanyagot. Ez a csökkentés már a 12 mFt-on felül van és kb. 4,5 mFt-ot tesz ki.

A mai napon kaptuk meg a Kincstártól a nekünk biztosított állami források összegét. A személyi 
jövedelemadó  differenciálása  című  sor  az  idén  152,5  mFt  lesz.  Most  már  kezd  összeállni  a 
költségvetésünk, és mindent figyelembevéve így lesz az Önkormányzatunk várható éves bevétele 
848.105.000.-  Ft,  a  kiadási  oldalon pedig 622.222.000.-  Ft  136.863.000.-  Ft  a  maradvány,  ami 
egyenlőre az általános tartalék soron szerepel, de ez az összeg még akár csökkenhet is. 

A bevételi oldalon van 100 mFt megtakarításunk és erre 5 mFt hozamot prognosztizáltunk erre az 
évre.

 

Az Óvoda Vezetőjével beszéltünk arról, hogy az ő tervezési táblájában meg volt nevezve az óvodák 
festése,  ami  nem került  forintosításra.  Ez  kb.  1,9  mFt  lenne,  ami  a  nyári  tisztasági  festésekre 
kellene. Ezt javasolom tervezni, ha nem is teljes egészében. 

A civil szervezetek támogatása az egyéb  szervezetek támogagása sorban 8 mFt-tal szerepel, de már 
hallottam olyan  véleményt  is,  hogy ezt  tovább kellene  csökkenteni,  mivel  pl.  a  Polgárőrség  is 
szeretne pályázni támogatásra.

 

A Pénzügyi Bizottság fog még ülést tartani a költségvetéssel kapcsolatban
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Az OMSB ülésén is szó volt a költségvetésről, ott tájékoztatást adtunk az intézményvezetőknek a 
költségvetésük módosításáról. Én elmondtam, hogy jónak tartanám, ha ebből a felelősségből, amit 
az Állam ránk ruház, ebből adjunk át valamennyit az intézmények vezetőinek, hogy ennyi pénzből 
kell gazdálkodni, a saját belátásuk alapján, így az intézményvezető eldöntheti, hogy mire szeretné 
költeni ezt az összeget. Illetve ugyanezt mondhatnánk a bérek tekintetében is, hogy ennyi pénz van, 
ennyiből kell megoldani, és az intézményvezető döntsön ebben a kérdésben is. Azért természetesen 
ezeket  a  kereteket  úgy  kell  beállítanunk,  hogy  teljesíthető  legyen.  Én  úgy  látom,  hogy  az 
intézményvezetők ezt elfogadják és tudomásul vették.

 

Bálint  Sándorné,  az  Összevont  Napköziotthonos  Óvoda  vezetője:  Véleményem  szerint  is 
partnerek kell, hogy legyünk ebben a kérdésben. Megköszönjük, ha lehetőséget kapunk arra, hogy 
egy bizonyos  kereten belül gazdálkodhassunk. 

 

Hozzászólók: Lukács István, Kiss Tamás, Csanádi Gábor, Cseri Péter 

 

Horinka László polgármester:  A költségvetésről és a pénzügyi tervről most nem határozunk, ez 
csak egy tájékoztató anyag volt. Viszont Kiss Tamás felvetéséről, miszerint az Oktatási, Művelődési 
és  Sport  Bizottságot  megbízza  a  testület,  hogy  nézzék  át  az  intézmények  bérgazdálkodását, 
határoznunk kellene.

 

A Képviselő-testület 11 igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

2/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

 

Sülysáp  Nagyközség  Képviselő-testülete  felkéri  az  Oktatási,  Művelődési  és  Sport  Bizottság 
Elnökét,  hogy  nézze  át  az  intézmények  bérgazdálkodását,  és  erről  tájékoztassa  a  Képviselő-
testületet.

 

Határidő:        2007. június 30.

Felelős:          Lukács István, az OMSB elnöke

 

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

3/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :



 

 

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az  étkezési  jegy 
biztosítására és mértékére vonatkozó előterjesztést.

A Képviselő-testület 2007. január hónaptól kezdődően 10.000.- Ft-ra emeli a meleg étkezési jegy 
értékét. Azon dolgozók pedig, akik igénybe veszik az intézményi étkezést, térítési díjat fizetnek.

 

 

Határidő:        2007. január 15.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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2./ NAPIRENDI PONT:

A Központi Konyha beszámolója munkájáról

 

Horinka László polgármester:  Az írásos előterjesztés mindenki előtt ott van. Kérdezem, hogy a 
Konyha Vezetőjének van-e kiegészítése ?

 

Mészáros Irén, a Központi Konyha vezetője: Annyit szeretnék mondani, hogy nehéz lesz az idei 
év, de megpróbálunk mindent megtenni azért, hogy a Konyha jól működjön.

 

Hozzászólók: Lukács István, Kiss Tamás, Farkas Gáborné

 

Horinka László polgármester:  A beszámolón túl az esetleges ételbeszállítással kapcsolatban el 
kell mondani, hogy az Államtól kapott támogatásunk, ami 15,7 mFt gyakorlatilag kifizetésre kerül 
az étkezési kedvezmények címén. A Halászkert által szállított ételek esetén a nyersanyag norma, 
illetve az efölött  keletkezett  költségek,  amit  akkor is  nekünk kell  állni,  13,4 mFt  lenne,  ezt  az 
összeget  rezsi  költségként  nekünk  ki  kellene  fizetni,  ami  nekünk  a  veszteségünket  képezné.  A 
Pensió Kft. tett egy új ajánlatot, ami 44 %-kal számol, így lenne 18 mFt a mínuszunk. Mindkét 
esetben nekünk még biztosítanunk kellene az étel kiosztását, illetve melegítését és a mosogatást. 

A konyha felújítását az IMPALA-INOX Kft. 38 mFt összegért vállalná, de így is csak egy fővel 
lehetne csökkenteni a létszámot. 

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

4/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 



Sülysáp  Nagyközség  Képviselő-testülete  a  Központi  Konyha  2006.  évi  munkájáról  szóló 
beszámolót és azt  elfogadja.

 

Határidő:        2007. január 15.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

 

3./ NAPIRENDI PONT:

Étkezési  díjak  és  étkezési  hozzájárulás  egységes  meghatározása,  a 
Gondozási  Központban  alkalmazandó  térítési  díjak  megállapítása, 
rendeletek megalkotása

 

Horinka László polgármester: Ezt az előterjesztést is megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság és a 15 
%-os nyersanyag emelést elfogadta. 

 

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

5/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  nyersanyagnorma 
emelésére vonatkozó előterjesztéseket.
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A Képviselő-testület 2007. január hónaptól kezdődően 15 %-kal emeli a nyersanyagnormát és az 
alábbiak szerint fogadja el:

 

tízórai:                          20 %                           56.- Ft

ebéd:                                       65 %                         182.- Ft

uzsonna:                                  15 %                           42.- Ft

                                               100 %                       280.- Ft

 

Határidő:        2007. január 15.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

 

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal megalkotta az alábbi rendeletet:



 

 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat

1/2007. (I.15.) sz. rendelete 

a 2007. évi nyersanyagnormáról és étkezési díjakról

 

 

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  2007.  év  február  hó  1.  napjától 
bevezetendó yersanyagnormáról és étkezési díjakról az alábbi rendeletet alkotja meg:

 

1.§.

(1) A  norma  összege:  280.-  Ft,  melynek  étkezésenkénti  megbontása  a  (2)  bekezdésben 
meghatározottak szerint alakul.

 

 

(2) tízórai:                     20 %               56.- Ft

ebéd:                             65 %              182.- Ft

     uzsonna                  15 %               42.- Ft

 

 

2.    §.

(1) Az  egyes  nevelési-oktatási  intézményekben  a  térítési  díjak  a  (2)  bekezdés  szerint  kerülnek 
megállapításra.

 

(2) A 3x étkező óvodás korú gyermek térítési díja:

            280.- Ft + 20 % ÁFA (336.- Ft) x fő x étkezési nap

 

(3)Az iskolás korú napközis gyermek térítési díja:

            290.- Ft + 20 % ÁFA (348.- Ft) x fő x étkezési nap

 

(4) Az étkező gyermek térítési díja:

            182.- Ft + 20 % ÁFA (218.- Ft) x fő x étkezési nap

              56.- Ft + 20 % ÁFA ( 68.- Ft) x fő x étkezési nap

 

(5) A vendégebéd térítési díja: 480.- Ft + ÁFA (576.- Ft) x fő x étkezési nap.
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(6) Az alkalmazotti térítés mértéke: 290.- Ft + 20 % ÁFA (348.- Ft) x fő x étkezési nap. 

 

 

3.    §.

Jelen rendelet 2007. február hó 01. napjával lép hatályba, kihirdetéséről a jegyző a helyben 
szokásos módon gondoskodik.

 

 

Sülysáp, 2007. január 15.

 

 

                Horinka László s.k.                         Gulyásné dr. Gál Ilona s.k.

                    polgármester                                                           jegyző 

 

 

 

4/b. NAPIRENDI PONT:

Nagy Zoltán     Sülysáp, Vasút út 122/a. szám alatti lakos panaszügye  

 

 

Horinka  László  polgármester:   Nagy  Zoltán  panaszos  levelében  leírta,  hogy  az  autósok 
száguldoznak az utcában, ezáltal igen nagy a zaj, és kátyú is található a háza előtt. 

Véleményem  szerint  további  sebességkorlátozó  táblát  kihelyezni  értelmetlen,  fel  kell  hívni  a 
rendőrség  figyelmét  arra,  hogy  fokozottabban  lépjenek  fel  az  azon  a  területen  közlekedőkkel 
szemben. 

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

6/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Nagy Zoltán Sülysáp, 
Vasút út 122/a. szám alatti lakos panaszos beadványát. A Vasút út az Önkormányzat tualjdonát 
képezi ugyan, azonban annak fenntartója a Magyar Közút. További sebességkorlátozásra nincs 
indok, mivel az 50 km/h betartása egyébként is kötelező belterületen. 

 



A Képviselő-testület felkéri a Polgármester Urat, hogy a fentieknek megfelelő tartalmú 
válaszlevelet írjon a panaszos részére, valamint hívja fel a helyi Rendőrörs figyelmét  arra, hogy 
fokozottabban lépjenek fel az azon a területen közlekedőkkel szemben.

 

Határidő:        2007. január 25.

Felelős:          Horinka László polgármester 

 

 

 

4/c. NAPIRENDI PONT:

Erkel Ferenc út közvilágítás bővítési ügye
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Horinka László polgármester: Két helyen kérték az Erkel Ferenc utcában a közvilágítás bővítését. 
Az Erkel Ferenc u. 8. szám előtt én is jártam, illetve a műszaki csoport is helyszínelt. Itt valóban 
van egy oszlop, amelyen nincs lámpatest, a következő oszlop pedig távolra esik. Itt indokoltnak 
tartjuk  a  közvilágítás  bővítését.  Az  Erkel  F.  utca  98.számtól  a  Határ  útig  viszont  nem tartjuk 
indokolnak a közvilágítás bővítését. Ezt a kérést akár Tápiószecsőre is elküldhetnék.

Érkezett  még  bejelentés  a  Cirokvölgyben  is  egy  lámpatest  felszereléséről,  ahol  Kovács  úr  az 
egyszeri költséget állná is. 

A településen egyébként több közvilágítás-bővítésre is szükség lenne.

 

Hozzászólók: Lukács István, Kecser István, Farkas Gáborné, Lányi György

 

Horinka  László  polgármester:   Fel  kell  kérni  a  Településfejlesztési  és  Környezetvédelmi 
Bizottságot,  hogy  tegyenek  egy  általános  érvényú  javaslatot,  hogy  hol,  mi  alapján  kerüljön  a 
településen a közvilágítás bővítésre, illetve melyik területeken fogadjuk el az ilyen jellegú kéréseket 
és hol nem. 

 

A Képviselő-testület 1 tartózkodással, 12 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

7/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Kovács Miklós és Nagy 
János Erkel Ferenc utcai lakosok közvilágítás bővítési kérelmét.

 

A  Képviselő-testület  úgy  döntött,  hogy  felkérik  a  Településfejlesztési  és  Környezetvédelmi 
Bizottságot  arra  vonatkozóan,  hogy  készítsenek  felmérést,  hogy  a  településen  hol  indokolt  a 
közvilágítás bővítése. 



 

Határidő:        folyamatos

Felelős:          Kecser István, a TFKB elnöke

 

 

4/d. NAPIRENDI PONT:

Sírhely és urnahely megváltás díjának meghatározása:

 

Hozzászólók:  Farkas Gáborné, Farkas Ferenc, Cseri Péter, Kecser István, Lányi György

 

A Képviselő-testület 1 nem, 12 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

8/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az  unafülkék  és 
sírhelymegváltási díj összegének meghatározására tett javaslatot.

A Képviselő-testület az urnahelyek megváltását 20.000.- Ft/10 évben, a sírhelymegváltás díját pedig 
10.000.- Ft/25 évben határozza meg.

 

 

Határidő:        2007. január 15.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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4/e. NAPIRENDI PONT:

Szennyvíz tisztítómű telekmegosztási ügye

 

 

A Képviselő-testüleg egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

9/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  vállalja  a  kisajátítási  perben 
keletkezett 180.000.- Ft-os költség megtérítést az osztatlan közös tulajdonosok számára (20.000.- Ft 
x tulajdonos).



 

Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére.

 

 

Határidő:        2006. február 5.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

                        Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezetője

 

 

4/f. NAPIRENDI PONT:

A  településen  időszakosan  tartózkodó  személyek  szemétszállítási 
díjának meghatározásáról rendelet módosítási javaslat

 

 

Horinka  László  polgármester:   Az  összes  dülő  zártkerti  részén  szemétszállítás  beindítását 
tervezzük, ami annyit jelent, hogy ők is fognak díjat fizetni, de ez nekünk is plusz kiadással fog 
járni. Felmerült a kérdés, hogy mit kezdjünk azokkal, akik nincsenek bejelentkezve, de bizonyos 
időnként ott tartózkodnak és várhatóan szemetet is tesznek ki. Ez a rendelet arról szól, hogy ők is 
fizessenek díjat.  Én úgy gondolom, hogy az, aki csak hétvégente tartózkodik itt, az ne fizessen 
teljes díjat. 

 

Hozzászólók:  Lányi György, Cseri Péter, Lukács István

 

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal elfogadta az alábbi rendelet módosítási javaslatot:

 

 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat

2/2007. (I.15.) sz. rendelete 

a köztisztaság fenntartásáról szóló

17/2004. (VII.12.) sz. rendeletének módosításáról

 

 

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  köztisztaság  fenntartásáról  szóló 
rendelet 16. §. (3) bekezdését az alábbiak szerint módosítja:
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16.              §.  (3)  A szemétszállítási  díj  mértéke  2007.  évben  bruttó  600.-  Ft/hó  összeg,  azok 
részére, akik időlegesen tartózkodnak a településen (nyaralóként használják ingatlanukat ) bruttó 
300.- Ft/hó összeg  negyedéves számlázással.

 

 

Sülysáp, 2007. január 17.

 

 

                   Horinka László s.k.                                  Gulyásné dr. Gál Ilona s.k.

                      polgármester                                                         jegyző 

 

 

 

4/g. NAPIRENDI PONT:

Szeméttelep őrzésére kapott árajánlat megtárgyalása

 

 

Horinka László polgármester:  Jelenleg a két szeméttelepőr fizetése járulékokkal és munkaruha 
juttatással,  étkezési  térítéssel  együtt  3,2  mFt-ba  kerül.  Kaptunk  egy  árajánlatot  a  Tápiómenti 
Security Kft-től, akik 500.- Ft/fő / óra + ÁFA összegért elvállalnák ezt a munkát. Heti 72 óra 52 
héttel számolva 2,1 mFt-ra jön ki.  A mostanihoz képest 1 mFt-ot lehetne spórolni.  A szerződés 
időpontjának legkorábban március 1. napját tudnám elképzelni. 

 

Hozzászólók: Lányi György, Kecser István

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

10/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a szeméttelep őrzésére 
kapott  árajánlatot,  melynek alapján úgy döntött,  hogy a szeméttelep őrzésével 2007. március 1. 
napjától 2007. szeptember 30. napjáig megbízza a Tápiómenti Security Kft-t 500.- Ft/fő/óra + ÁFA 
összegért.

 

Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére.

 

Határidő:        2007. február 15.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 



 

 

4/h. NAPIRENDI PONT:

OKSB előterjesztései

 

Lukács  István,  az  OMSB elnöke:   Szirtes  Ádám emléktáblájának  avatásáról  készítettünk  egy 
tervezetet, amit kérünk elfogadni.

 

Hozzászóló: Lányi György 
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A Képviselő-testület 1 tartózkodási, 12 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

11/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  döntött,  hogy  Szirtes  Ádám 
emléktáblájának  avatása  2007.  április  27-én  (  pénteken)  16.00  órai  kezdettel  Szirtes  Ádám 
szülőháza előtti téren kerül megtartásra. 

 

Felkérik a  Jegyző Asszonyt  és az Oktatási,  Művelődési  és  Sport  Bizottság elnökét  a szükséges 
intézkedések megtételére.

 

Határidő:        2007. április 13.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

                        Lukács István, az OMSB elnöke

 

 

Lukács  István,  az  OMSB elnöke:  Az  előző  testületi  ülésen  került  tárgyalásra  a  Wass  Albert 
Művelődési  Központ  és  Könyvtár  Szervezeti  és  Működési  Szabályzata,  melynek  1.  §.  (2)a.) 
bekezdéséből  szeretném,  ha  kimaradna  a  „részben  önállóan  gazdálkodó”  kifejezés,  mivel 
félreértésre adhat okot. 

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi rendelet-módosítást fogadta el:

 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat



3/2007. (I.15.) sz. rendelete      a  

26/2006. (XII.18.) sz. rendeletének módosításáról

a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról

 

1. §.

(2) A Sülysápi Nagyközségi Könyvtár (továbbiakban: Könyvtár) fenntartója Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzata,  amely  biztosítja  a  működéshez  szükséges  feltételeket.  

a) A Könyvtár önállóan gazdálkodik a képviselő-testület által a részére meghatározott költségvetési 
előirányzatokkal. 

A rendelet további részei változatlanok maradnak.

 

 

Sülysáp, 2007. január 15.

 

 

                        Gulyásné dr. Gál Ilona s.k.                              Horinka László s.k.

                                       jegyző                                                 polgármester 
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Lukács  István,  az  OMSB  elnöke:  Kiírásra  kerül  a  Sülysápon  működő  civil  szervezetek 
támogatására a pályázat. Ha jól látom, akkor 8 mFt-ot vagy inkább kevesebbet fogunk javasolni erre 
a feladatra. Valószínűleg jelentkezni fognak olyan új szervezetek is, akik szintén rászorulnának a 
támogatásra. Javasolnám felhívni a civil szervezetek figyelmét az önmérséklet tanúsítására. 

 

A Képviselő-testület 1 tartókodási, 12 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot fogadta el:

 

12/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség  Önkormányzatának Képviselő-testülete  pályázatot  ír  ki  a  civil  szervezetek 
támogatására.

 

Felkérik a Jegyző Asszonyt  és az Oktatási,  Művelődési  és Sport Bizottság Elnökét a szükséges 
intézkedések megtételére.

 



 

Határidő:        2007. február 10.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

                        Lukács István, az OMSB elnöke

 

 

 

4/i. NAPIRENDI PONT:

Ellenbacher Károly levele

 

 

Katus Norbert:  Ellenbacher Károly a Kapás Józsi bácsi jó barátja. 1956-ban ment ki Anliába és 
azóta is ott él. Felajánlott a Könyvtár részére egy teljes Wass Albert sorozatot, ami meg is érkezett.

 

Hozzászólók:  Lukács István, Csanádi Gábor, Farkas Gáborné

 

Horinka László polgármester:  Véleményem szerint Ellenbacher Károly adományát egy levélben 
meg kellene köszönni, amit Katus Norbert és Én írnánk alá. Most a meghívásról ne beszéljünk, de 
ha lesz a községben olyan esemény, akkor természetesen meg fogjuk hívni. 

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

 

13/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nevében Horinka László polgármester 
és  Katus  Norbert,  a  Wass  Albert  Művelődési  Központ  és  Könyvtár  mb.  igazgatója  írjon 
köszönőlevelet  Ellenbacher Károly részére,  melyben a Könyvtár  részére felajánlott  Wass Albert 
sorozatot köszönjük meg.
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Határidő:        2007. feburár 15.

Felelős:          Horinka László polgármester

                        Katus Norbert, a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár mb. igazgatója



 

 

 

4/a. NAPIRENDI PONT:

Nyúl János és neje ingatlanvásárlási ügye

 

Horinka  László  polgármester:    Két  tulajdonos  is  érintett  az  ügyben  (Farkas  Gábor  és  Nyúj 
János), azt kellene eldönteni, hogy kinen adjuk el a területet. 

 

Hozzászólók:  Kecser István, Lányi György

 

László Ferenc települési képviselő az ülésről távozott !
 

A Képviselő-testület 1 tartózkodási, 11 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

14/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött,  hogy a 4462/12 hrsz-ú 
önkormányzati  tulajdonú  területből  a  4484  és  4483,  valamint  4485  hrsz-ú  terület  közötti  részt 
értékesíti Nyúl János és neje Sülysáp, Úri út 46. szám alatti lakosok részére 200.- Ft/m2 áron.

 

Felkérik a Jegyző Asszonyt az adásvételi szerződéssel kapcsolatos teendők ellátására.

 

Határidő:        2007. február 28.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

 

 

A Képviselő-testület 1 tartózkodási, 11 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

 

15/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a  4462/12 hrsz-ú 
önkormányzati  tulajdonú területből a 4485 és 4484 hrsz-ú terület  közötti  részt  értékesíti  Farkas 
Gábor Sülysáp, Szív u. 1. szám alatti lakos részére 200.- Ft/m2 áron.

 



Felkérik a Jegyző Asszonyt az adásvételi szerződéssel kapcsolatos teendők ellátására.

 

 

Határidő:        2007. február 28.

Felelős:          Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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Horinka László polgármester:  Téjékoztatni  szeretném a T.  Képviselő-testületet,  hogy jelenleg 
akciós áron tudnánk jogtiszta szoftvereket vásárolni a Polgármesteri Hivatal és intézményei részére, 
melynek  ára  846.350.-  Ft  lenne.  Ahhoz,  hogy  a  megrendelést  el  tudjuk  küldeni,  szükséges  a 
Képviselő-testület döntése.

 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta :

 

 

16/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a Polgármesteri 
Hivatal és intézményei részére jogtiszta szoftverek kerüljenek megvásárlásra 846.350.- Ft értékben.

 

Felkérik a Polgármesteri Hivatal Informatikusát a szükséges intézkedések megtételére.

 

Határidő:        2007. január 25.

Felelős:          Szász Balázs informatikus

  

 

Horinka László polgármester:  A napirendi pontok végére értünk, most szeretném tájékoztatni a 
Képviselő-testületet az almúlt időszakban történtekről: 

–       a  Szent  István  Általános  Iskola  bővítési  munkálatait  végző  kivitelező,  miután  december 
hónapban megkapta az első rész-számla ellenértékét közölte írásban, hogy nem kívánja tovább 
folytatni  a  munkát.  Ma beszéltünk az Ügyvéd Urakkal  arról,  hogy esetleg milyen teendőink 
vannak ezügyben.

–       a csatornaberuházással kapcsolatba beszéltem Kruppa Mariannal, legutolsó ígérete január 22. 
Egyébként a legutolsó megállapodásunk december 31-én lejárt. 

–       a  Tápiómenti  2hetes  újságnak 19 mFt-ra lenne szüksége a működéshez.  Tettek egy olyan 
javaslatot,  hogy szeretnék,  ha  a  települések  lakosságszám arányban  támogatnák  őket.  Ezért 
cserébe biztosítanának megjelenést a település részére a lapban. A támogatás összege 15 Ft/lakos 
lenne, ezért ¾ oldalnyi terjedelmet kapnánk és 2007. évben  legalább  2 alkalommal kerülnénk 
címlapra. Egyébként már a Sülysáp c. újság is jelezte, hogy támogatást fognak kérni. 



 

Hozzászólók: Katus Norbert, Lukács István

 

A Képviselő-testület 1 tartózkodási, 11 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

 

17/2007. (I.15.). sz. önkormányzati határozat :

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem kívánja támogatni 2007. évben a 
Tápiómenti 2 hetes című újságot. 

 

 

Határidő:        2007. január 15.

Felelős:          Horinka László polgármester
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Horinka László polgármester:
 

-  A Képviselő-testület  szabad kezet  biztosított  abban,  hogy az  önkormányzati  megtakarításokat 
olyan helyen helyezzem el, ahol többet hoz, mint az optima. Most egy olyan befektetési alapban 
helyeztük el a pénzt, ami életbiztosításhoz kapcsolódik. Az UNION biztosítóról van szó, ahol a 
kövtkező negyedévben 8,05 %-ot fog kamatozni, de lehet hogy még akár 4-5 %-kal többet is.

 

- A sülyi ravatalozóval kapcsolatban évekig nem tudtunk előrelépni. Kecser Istvánnal jártunk ott, 
hogy mit is lehetne csinálni. Felmerült az a lehetőség is,  hogy esetleg ne a mostani ravatalozó 
kerüljön  bővítésre,  hanem  egy  újat  kellene  építeni,  így  esetleg  lehetne  egy  szép  parkot  is 
kialakítani. Az Egyházközösség képviselő-testülete támogatja az elképzelést, és hajlandó beszállni, 
a  Szegedi  atya  is  felajánlotta  segítségét  az  Egyházmegyénél..  Arra  szeretném  kérni  a 
Településfejlesztési  és  Környezetvédelmi  Bizottságot,  hogy ezt  a  kérdést  tűzzék napirendre,  és 
tegyenek egy javaslatot a képviselő-testület elé.

 

–     Iskolabusszal kapcsolatban a Volánbusz Zrt-vel volt egy egyeztetés az elmúlt héten, ahol több 
dolgot  kellett  volna  tisztázni.Az  egyik  a  menetrend  volt,  a  másik  a  finanszírozás.  Ők 
forintkockázatot  nem akarnak vállalni.  Ebből  csak  úgy lehet  járat,  ha  az  Önkormányzat  azt 
mondja, hogy megvásárolja a bérleteket és mi biztosítjuk ennek a kiosztását. Arról is beszéltünk, 
hogy jó lenne egy március elsejei indulást megcélozni és a tanév végéig működtetni. Kérték a 
Magdolna út padkarendezését, ezt a Faluszolga Kft-nél már meg is rendeltük. A Hunyadi utcáról 
az Iskola utcába befordulva elég szűk az ív, ezt is kérték kiszélesíteni és szegélykvőel kirakni. 
Ezek a munkálatok is megrendelésre kerültek a Falsuzolga Kft-nél. Végülis a dolog lényege, 
hogy a Volán egy plusz szolgáltatást fog nyújtani, amivel ő semmit nem akar kockáztatni. Ezt 
vagy bevállaljuk vagy nem lesz iskolabusz. kb. 25 db bérletet kellene megvásárolnunk, amit 
aztán mi adunk tovább. 

–     Az  Orvosi  Ügyelettel  kapcsolatban  december  hónapban  Pilissen  volt  egy  egyeztetés  egy 
nagyob  területet  felölelő  közös  ügyelettel  kapcsolatban.  Ezen  a  megbeszélésen  Cseri  Péter 



alpolgármester úr vett részt.

 

Cseri Péter alpolgármester: A közös orvosi ügyelet fenntartása két központtal 34 Ft/fő, ez jelentős 
költségmegtakarítást jelent Sülysápnak, több mint 2 mFt-ot. A helyzetet rontotta, hogy a gombaiak 
bejelentették, hogy ők szeretnének még egy harmadik központot, viszont Gomba olyan messze van, 
hogy rontja a Nyáregyházi lakosok ellátási színvonalát. Még tovább rontott a helyzeten az, hogy 
Gomba azért is szeretett volna saját ügyeletet, mert pályázott és meg is kapta a pénzt, így neki 
kötelezővé vált, hogy orvosi ügyeletet tartson. A Pilisi Polgármester azt próbálta forszírozni, hogy 
szülessen egy olyan megállapodás,  amivel  hozzájuthatunk a  pénzhez.  A pilisieknek lenne mire 
elkölteni a pénzt, mert így tudnának gépkocsit vásárolni. Viszont, ha valamelyik önkormányzat ezt 
megvétózza, akkor Pilis nem tudja visszafizetni a pénzt. Végülis ebből nem lett semmi.

Véleményem szerint maga az elképzelés nem rossz. Ezen a megbeszélésen a Dr. Marosi Gyöngyi is 
jelen volt. Ha Kókát sikerülne megnyerni a mi térségünkhöz, akkor lecsökkenhetne 30 Ft közelébe 
a hozzájárulás mértéke. Részünkre ez barátságosabb megoldás lenne, viszont elveszítenénk azokat 
a  pályázati  pénzeket,  amelyeket  az  Emergency Service  Kft.  a  jó  kapcsolatai  révén meg tudott 
szerezni. 

 

Horinka  László  polgármester:  Kókán  már  lezárták  ezt  a  kérdést,  ott  önálló  orvosi  ügyelet 
működik.  A képviselők  lemondtak  a  tiszteletdíjukról  és  ebből  szeretnék  fenntartani  az  orvosi 
ügyeletet. Tápiószecső viszont csatlakozott Nagykátához. 

 

Megjelent  egy  kormányrendelet,  miszerint  2007.  június  1.  napjától  az  építéshatóság  átkerül 
Monorhoz, Gyömrőről is. 
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 Hozzászóló: Lukács István 

 

 

Horinka László polgármester: Több napirendi pont nem lévén, az ülést berekesztem, köszönöm a 
megjelenést és az aktivitást. 

 

 

Sülysáp, 2007. január 22.

 

 

 

           Gulyásné dr. Gál Ilona                                                   Horinka László

                      jegyző                                                                             polgármester 

    

 

 



 

Jegyzőkönyv-hitelesítő:
 

 

Cseri Péter

települési képviselő

alpolgármester 

 

 

 

 


